
Styrelsemöte OK Borgen 2024-10-14
 
 
Närvarande: Sten Johansson ordförande, Jan Karlsson, Björn Johansson, Linda Sundqvist sekreterare,
Tomas Jansson, Sören Eriksson, Martin Linderstad
 
Anmält förhinder: Ralph Jansson och Leif Pettersson
 
§ 39 Öppnande
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
 
§ 40 Dagordning
Dagordningen godkändes.
 
§ 41 Protokolljustering
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
 
§ 42  Verksamhetsrapport
Jan och Sten har varit på Upplands Skidförbunds årsmöte. 13 klubbar med 18 röster närvarade. Ny
ordförande utsågs. Hittaut har genomförts och 546 deltagare har registrerat checkpoints. De sista
veckobanorna har genomförts. Klubben har varit ute på flera nationella orienteringar. Björn vann Valbo
IFs tävling. Några löpare har deltagit på Lidingöloppet. Björn har påbörjat revideringen av kartan i
Örbyhus.
 
§ 43  Ekonomi
Ekonomin är fortsatt god även om underskottet är större än budgeterat. Newbody och Ravelli är betalda
men inkomsterna för det har inte kommit in än.
 
Kassören Björn Johansson avlade följande rapport:
 
Skoterfonden     15 781
Arne Wennbergs minne 107 103
Plusgiro   346 291
 
Skoterfondens värde är inte uppdaterad och det faktiska värdet är högre än det angivna.
 
§ 44 Årsmöte 2025
Den 10 februari 2025 kl 18:30 i Tobo Folketshus kommer årsmöte att genomföras.
 
§ 45 Upplands Orienteringsförbunds konferens 23 november
Det diskuterades om klubben verkligen har något behov av att delta. Den som vill får gärna åka. 
 
§ 46 Elljusbanan och brobygget
Bygget av den nya bron är klart. Väldigt bra resultat. Stort tack till alla som hjälpt till. Vi planerar att
bjuda alla medhjälpare på mat 24 oktober kl 18 i Tobo mathus. Fordonen fungerar bra. Dragkroken på
skotern behöver riktas upp. Röjning av elljusspåret skall genomföras. Det gamla omklädningsrummet är
rivet, lite material ligger fortfarande kvar.
 
§ 47 Kommande verksamhet
Vi bestämde att boka julbord för styrelsemedlemmar samt respektive den 24 november. Alla får gärna
komma med förslag om plats. Hittaut kommer att fortsätta även nästa år. Vi saknar någon som kan hålla i
skid- och barmarksträningar.
§ 48 Övriga frågor
Inga övriga frågor väcktes.
 
§ 49 Nästa möte



Nästa styrelsemöte bestämdes till måndagen den 20 januari 2025 kl. 18:30.
 
§ 50 Avslutning
Ordförande avslutade mötet.
 
 
 
 
 
Sekreterare:      Ordförande:
 
 
 
 
 
                                                    
 
Linda Sundqvist     Sten Johansson


